



## About University of California, Irvine

Founded in 1965, University of California—Irvine (UC Irvine) is a public research university, one of the 10 general campuses in the University of California (UC) system. It is located in Irvine, California. In 2013, UC Irvine has over 30,000 students in 12 schools, 1,100 faculty members and 9,000 staff. The campus size is 1,474 acres (5.97 square kilometers). UC Irvine is considered a Public Ivy and offers 80 undergraduate degrees and 98 graduate and professional degrees.

## Accreditations

UC Irvine is accredited by the Western Association of Schools and Colleges (WASC). It is recognized by the Ministry of Education of the People's Republic of China (see <http://www.jsj.edu.cn/news/1/170.shtml> for more information).

## 加利福尼亚大学 (简称加州大学) 欧文校区简介

成立于1965年的加州大学欧文校区 (简称UC欧文) 是一所研究型大学, 是加州大学系统的十所分校之一。学校座落于加州欧文市。在2013年欧文校区内12所学院的在校学生已经超过30,000人, 学校有1,100名教师和9,000名员工。校区占地1,474英亩 (5.97平方公里)。欧文校区被公认为公立常春藤大学, 并提供80个本科专业和98个研究生专业。

## 认证

加州大学欧文校区已获美国院校西部联盟认证, 同时, 也已被中华人民共和国教育部认可, 并列入教育部涉外监管信息网 (<http://www.jsj.edu.cn/news/1/170.shtml>)。





## The advantages of UC Irvine

(From UC Irvine website and Wikipedia)

- Three UC Irvine researchers have won Nobel Prizes in chemistry, and in physics. UC Irvine has 22 members of National Academy of Sciences, 8 members of the National Academy of Engineering, 39 members of the American Academy of Arts and Sciences.
- UC Irvine is one of only 62 institutions elected to the Association of American Universities—a list that includes Harvard, Yale and Rutgers.
- The student-faculty ratio at UC Irvine is 19:1, and the school has 50 percent of its classes with fewer than 20 students. The average freshman retention rate, an indicator of student satisfaction, is 93.5 percent.
- UC Irvine received the prestigious STARS gold rating from the Association for the Advancement of Sustainability in Higher Education.
- As one of America's largest planned urban communities, Irvine encompasses more than 65 square miles and enjoys a Mediterranean climate in a very clean and family-oriented environment in the heart of Orange County. Irvine is ranked the "Safest Big City in America" for nine consecutive years by the Federal Bureau of Investigation (FBI).
- Located in California, being in proximity to Asia, it is a most favorite destination of choice among Chinese. Well-known for its warm and sunny weather, its temperature ranges from an average of 50F in January to an average of 85F in July. It enjoys (on average) 300 days of sunshine per year.
- Known as a hi-tech hub, California is home to many world renowned hi-tech companies including Apple, Facebook, Google, Oracle, Cisco, etc... This generates a lot of demand for university graduates.

## 加州大学欧文校区的独特优势

(基于加州大学欧文校区官网和维基网站)

- 加州大学欧文校区已经有三位科学家荣获化学和物理学诺贝尔奖，校区拥有22位美国国家科学院院士，8位美国国家工程院院士，以及39位美国人文与科学院院士。
- 欧文校区有幸入选仅有62所成员校的高水准美国大学协会，协会成员中包含哈佛大学，耶鲁大学及罗格斯大学等。
- 欧文校区的学生与教师的比率为19:1。而且50%的本科班的学生人数少于20人。学生满意度的指标——平均新生保留率高达93.5%!
- 加州大学欧文校区荣获由《美国促进高等教育可持续发展协会》(AASHE)颁发的最高的黄金级评定。
- 座落于香橙之乡中部的欧文市占地超过65平方英里，作为美国最大的面向家庭的规划社区，拥有清洁的街道，并尽享地中海型的气候，同时，连续9年被美国联邦调查局(FBI)评为“美国最安全大城市”。
- 地处加州，与亚洲隔海相望，因为其阳光明媚而且气候宜人而闻名，因而成为中国人首选的观光地。一月的平均气温是摄氏10度，而7月的平均气温为摄氏29度。平均每年拥有300天的晴天数，令你享受温暖阳光。
- 加州同时也是高新技术的聚集地，很多国际知名高科技企业坐落于此。例如：苹果公司，脸书，谷歌，甲骨文公司以及思科公司等等，这些公司的需求为学生们创造了大量工作机会。

## U.S. News & World Report in 2015

《美国新闻与世界报道》2015年公布

11<sup>th</sup> best public university in the US  
全美公立大学排名第11

42<sup>th</sup> best university in the US  
全美大学排名第42

45<sup>th</sup> best business school  
商科类学校排名45

## Times Higher Education (2014-15)

《泰晤士高等教育2014-2015》

88<sup>th</sup> in the world  
全球大学排名第88

74<sup>nd</sup> in Engineering & Technology in the world  
工程与技术领域全球排名第74

63<sup>th</sup> in Physical Sciences in the world  
物理学领域全球排名第63

87<sup>th</sup> in Social Sciences in the world  
社会学领域全球排名第87

1<sup>st</sup> university among U.S. schools under 50 years of age  
全美校龄50以下大学排名第一

## The Center for World-Class Universities at Shanghai Jiao Ton (2014)

上海交通大学的大学排名2014

47<sup>st</sup> in the world  
全球大学排名第47

31<sup>th</sup> in Natural Sciences and Mathematics in the world  
自然科学和数学领域全球排名第31

45<sup>th</sup> in mathematics in the world  
数学领域全球排名第45

51-75<sup>th</sup> in Life and Agriculture Sciences in the world  
生命和农业科学领域全球排名第51-75

51-75<sup>th</sup> in Engineering/Technology and Computer Sciences in the world  
工程与技术领域和计算机科学全球排名第51-75

## The CWTS Leiden Ranking 2014

莱顿CWTS大学学术引用排名2014

47<sup>th</sup> in the world  
全球大学排名第47

## The Federal Bureau of Investigation (FBI)

美国国家联邦调查局

Ranked the "Safest Big City in America" for nine consecutive years  
连续9年被美国联邦调查局（FBI）评为“美国最安全大城市”

# Undergraduate Admission for International Students

Freshman Applicants:

All applicants must submit scores from the ACT Assessment plus Writing or the SAT Reasoning Test. UC no longer requires SAT subject tests.

If you are following the Chinese national curriculum, follow these instructions for the application.

- List all courses and marks, from grade 9 (year 3 of lower middle school) through grade 12 (years 1 through 3 of upper middle school) exactly as they appear on your official academic records.
- Be prepared to submit your Graduation Certificate from the upper middle school if you are accepted to UC.

TOEFL: 80 or better for the Internet-based test

IELTS: 7.0 or better

## The most popular majors in 2012

- Biological Sciences
- Engineering
- Social Sciences
- Physical Sciences
- Humanities
- Business
- Information and Computer Sciences
- Social Ecology
- Arts
- Pharmaceutical Sciences
- Health Sciences, and Nursing

## 国际新生入学申请要求:

所有申请者需要提供ACT测试及写作成绩，或常规SAT测试成绩，不要求SAT的单项测试成绩。

来自中国的学生要求:

- 提交从初中3年级到高中3年级（连续4年）的正式成绩单。
- 一旦录取，必须提供高中毕业证书。  
托福成绩要求：网考80分以上。  
雅思成绩要求：7分以上。

## 2012年主要热门专业:

- 生物科学
- 工程
- 社会科学
- 物理科学
- 人文科学
- 商务
- 信息与计算机科学
- 社会生态学
- 文科
- 医药科学
- 健康学和护理



## Estimated cost for Non-Resident Undergraduates 国际学生学杂费开支预算 (2014–2015)

|                          | Tuition and Fees 学费及其他 | Living Expenses 生活开支 | Total 合计           |
|--------------------------|------------------------|----------------------|--------------------|
| <b>On – Campus 住在校内</b>  | \$37,454.97            | \$17,000             | <b>\$54,454.97</b> |
| <b>Off – Campus 住在校外</b> | \$37,454.97            | \$14,679             | <b>\$52,133.97</b> |

## Contact Information 联系

For additional information, please contact  
欲了解更多信息，请联络:

### DISCLAIMER 免责声明:

This write-up is for general reference only. The detailed terms and conditions are subject to the final ratifications by our partner school, and are subject to changes without prior notice.

此介绍仅供参考。细节条款及说明以美国合作学校最终文件为准，如有更改，恕不另行通知。